

Série sur l'enseignement de la chirurgie Techniques de repositionnement et d'explantation de la LIO

Surgical Teaching Series IOL Repositioning and Explantation Techniques

Samedi 23 juin | 1530-1700 | Marquette/Jolliet
Saturday, June 23 |

Participants - Target Audience

Cette activité de formation s'adresse aux ophtalmologistes généralistes et spécialistes, aux résidents, aux étudiants en médecine et au personnel des professions connexes de la santé engagés dans le diagnostic et le traitement des maladies oculaires.

This educational activity is intended for general ophthalmologists, specialists, residents, medical students and allied health personnel who are engaged in the diagnosis and treatment of eye diseases.

Objectifs - Objectives

Le COS-STC est un programme multimédia pratique concentré sur les progrès des techniques chirurgicales pour l'ophtalmologiste généraliste. Cette année, l'attention portera sur le traitement des complications des LIO, notamment la décentralisation, le repositionnement, le retrait de l'implant et les techniques de rechange.

The COS-STC is a multimedia, practical-based program focused on advances in surgical techniques for the general ophthalmologist. This year's focus is on management of IOL complications, including decentration, with repositioning or explantation/exchange techniques.

Invité - Guest

Alan S. Crandall, MD

Panélistes - Panel Members

Ike K. Ahmed / Sebastien Gagné / Alan S. Crandall

1530	Welcome
1535	Surgical Indications/Cases
1540	IOL Repositioning <ul style="list-style-type: none">• Utilizing existing capsule• Iris suturing techniques• Scleral suturing techniques
1610	Discussion
1630	IOL Explantation/Exchange Techniques
1650	Discussion